
  
  

  

  

Stichting Huurdersalliantie De Brug  

Meidoornveld 192  

2906 AH CAPELLE AAN DEN IJSSEL  

  

21 december 2022  

  

  

  

Geachte leden van de Stichting Huurdersalliantie De Brug,  

  

  

Op 15 december 2022 ontving ik van u een initiatiefvoorstel huurdersmeldpunt. Dank voor dit 

ongevraagde advies. Ik juich het toe dat De Brug gebruik maakt van haar recht op ongevraagd advies, 

om daar Havensteder scherp mee te houden. Via deze brief geef ik een inhoudelijke reactie op het 

initiatiefvoorstel.  

  

Het doel van uw initiatiefvoorstel is tweeledig:   

1. Het inrichten van een huurdersmeldpunt (‘ideeënbus’), specifiek voor het aandragen van 

ideeën voor energiebesparende maatregelen buiten de eigen woning, met name in, op en rond 

gebouwen. Dit meldpunt kan bestaan uit een daarvoor aangemaakt emailadres of een andere 

methode om snel input van huurders te kunnen ontvangen en verwerken.   

2. Het door Havensteder vrijmaken van middelen in de vorm van menskracht en budget om op 

korte termijn de haalbare aangedragen ideeën om te zetten in praktische realisatie.  

  

U geeft in uw brief aan te streven naar 16 januari 2023 als ingangsdatum voor dit proces, gevolgd door 

evaluatiemoment om de voortgang en resultaten van het proces te monitoren.  

  

1. Meldpunt  

In het directieoverleg Wonen van 29 november 2022 is reeds over dit punt gesproken, zoals ook in het 

verslag van die bijeenkomst is terug te lezen. Er is in dit overleg besloten geen meldpunt in te stellen, 

maar via meldingen bij wijkbeheer ideeën aan te dragen. Een centraal meldpunt zorgt voor extra 

administratieve handelingen én voor verwachtingen over opvolging van uitvoeringswerkzaamheden. 

Zoals aangegeven zijn de capaciteitsproblemen dermate groot dat we die opvolging niet snel genoeg 

waar kunnen maken.  

Ik heb toegezegd een contactformulier op de website te gaan onderzoeken, om te kijken of dat 

uitkomst biedt. Dit is om (deels) tegemoet te komen aan de wens voor een meldpunt dan wel om 

samen met huurders een inventarisatie te doen in welk gebouw wat kan gebeuren om de 

energiekosten te drukken. Dit loopt. Op dit moment is een projectleider aangesteld om de vervanging 

van reguliere (TL)verlichting door LED-verlichting te coördineren. Zoals u kunt begrijpen is dit een grote 

operatie gezien de vele complexen en daarmee vele LED-lampen die dit betreft. Hierin is besproken 

of een contactformulier een geschikt instrument is dat hierin kan helpen of voor de bewoners kan 

laten zien dat Havensteder er mee aan de slag is. Het standpunt hierin is nu dat wij verwachten dat 

ook een contactformulier bij huurders teveel verwachtingen opwekt over de opvolging.   

Echter staat ook bij ons hoog op de agenda hoe we kunnen zorgen dat signalen van huurders via de 

bestaande kanalen en via wijkbeheer op de goede plek terecht komen, zodat opvolging ook goed kan 

gebeuren. We merken bijvoorbeeld dat aanwezigheid in de wijk, zoals bijvoorbeeld aansluiten bij de 

‘sociale straat’ in Crooswijk, direct contact oplevert en zorgt voor concrete hulp aan huurders. Dit geeft 

ons een signaal dat we hiermee ook de huurders goed kunnen bereiken.  
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2. Inzet van menskracht en budget  

Havensteder zet, zoals ook in meerdere bijeenkomsten en via de flyer aangegeven, zich zeker in om 

haar huurders te ondersteunen met energiearmoede. Het fixteam gaat, specifiek op aanvraag van 

huurders, langs bij huurders om radiatorfolie en tochtstrips aan te brengen en waar mogelijk kieren 

te dichten om de tocht te verminderen. De eerste energiecoaches zijn opgeleid om bij huurders de 

juiste bespaartips te kunnen geven en in het welkomstpakket voor nieuwe huurders is een 

fleecedeken opgenomen.   

Dit is naast de versnelling die we door aan het voeren zijn op het verduurzamen van onze woningen. 

Zoals besproken kost dit echter meer tijd om zichtbaar en merkbaar voor huurders te zijn.  

  

Het budget van de ‘Ergernissen Top-3 2022’ wordt deels aangewend om aan de slag te gaan. Het 

fixteam is hiervoor aan de slag. We hebben gekeken naar de mogelijkheid om dit budget ook te 

benutten voor materialen zoals bijvoorbeeld LED-verlichting of radiatorfolie. Levertijden van deze 

materialen lopen zijn echter hoog, zodat het niet meer binnen 2022 te leveren valt en ook niet op dat 

budget kan drukken. Het budget kan niet worden doorgeschoven naar een volgend kalenderjaar. 

Tegelijk zijn kosten van materiaal al snel zo hoog, dat het budget daarmee snel (en dus onevenredig) 

uitgeput zou zijn.  

  

Ik stel voor om het budget van de ‘Ergernissen Top-3 2023’ in te zetten op dit thema. Deels kunnen 

we dit gebruiken om ‘naar de huurders toe te gaan’ (zoals met een wijkbus of bijvoorbeeld de sociale 

straat). Ons voorstel zou ook zijn om dit budget in te zetten om huurders op te leiden tot energiecoach 

en met deze huurders de wijk in te gaan. Vanuit Havensteder kunnen we dan materialen toevoegen 

en gezamenlijk stappen maken.   

  

Voortgang  

U vraagt om uiterlijk 16 januari 2023 het proces in te laten gaan. Zoals toegelicht zijn wij al aan de slag. 

We houden u graag op de hoogte van de voortgang en gaan graag het gesprek aan om volgende 

stappen te maken.  

  

  

  

Met vriendelijke groet  

  

 

Directeur Wonen Havensteder  
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